
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
Dato: Torsdag d. 30. marts 2023 

Tidspunkt: 18.00-20.00 

Mødested: Janderup Skole  

 

Deltagere 

Helene Schaldemose (formand) 

Helle Bai 

Jørgen Søndergård 

Monica Lykke Nielsen 

Thomas Heide Christensen (næstformand) 

Tina Bentsen 

Trine Kærgaard Andersen 

Thyra Avalon Mørup Greve Pommer 

(elevrepræsentant Janderup Skole) afbud 

 

Kasper Kruchov Thomsen (elevrepræsentant 

Blåvandshuk Skole) 

Anne Mette Thrane 

Jannie Gammelgaard 

Trine Strandby 

Finn Jensen 

Morten Sørensen 

Svend Faurholt 

 

 

 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Efterretninger 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Formand: 
Forespørgsel vedr. garderober i Janderup – 
Svar: Der arbejdes på en løsning.  
SF: Der er opslået en stilling i miniklubben 
pga. opnormering – Jørgen indtræder i 
ansættelsesudvalget. 
Der bliver opslået en lærerstilling i Oksbøl, 
pga. opnormering – Jørgen indtræder i 
ansættelsesudvalget. 
Da børnehaven ”Skovmusen” har behov for 
mere plads, vil administrationsbygningen 
muligvis blive inddraget til dette. 
Kasper (elevråd): Mobilpolitikken kører ikke 
godt, det kan betyde at der er stramninger 
på vej. Der er lavet løsninger så eleverne kan 
besøge hinanden i klasserne i frikvartererne. 
MB: Der entreres med ”Kompan” til den nye 
legeplads. 
JG:  Emnedagene kører rigtig godt. Det er 
godt at være sammen på tværs af skolerne. 

2.  Princip for ekskursioner, lejrskoler og 
skolerejser  
(2 bilag) 

Princippet er godkendt. 



 

Der skal være opmærksomhed på at 
princippet bliver evalueret i skolebestyrelsen 
efter deres næste afholdelse (oktober). 

3.  Gennemgang af skolernes resultater ved 
Folkeskolens Nationale Overgangstest i 
november – december 2022 
Bilag udleveres ved mødet. 

SF gennemgik resultaterne ved Folkeskolens 
nationale overgangstest. Resultaterne blev 
kommenteret. Resultaterne indgår i det 
samlede datagrundlag om hvert enkelt barn. 

4.  Indsatsområder i det kommende skoleår – 
samt planlægning af dette 

Der arbejdes på flere fronter: 

• Ledelsen og lærernes TR har lavet 
samarbejdsaftale. 

• Timerne i den understøttende 
undervisning bliver også næste år 
konverteret til 2-voksentimer.  

• På et kommende skolemøde skal 2-
voksenindsatsen evalueres. 

• Arbejdet med udviklingsgrupper vil 
fortsætte (eks. på udviklingsgrupper: 
”samarbejde med lokalsamfund”, 
”Mellemformer”, ”motivation”, 
fysiske læringsmiljøer mm.) 

• Ledelsens overvejelser om, hvordan 
vi får en mere projektbaseret og 
praksisfaglig skole? 
 
 

 

5.  Evaluering af bestyrelsesmødet 
Mødeafvikling 
Dagsordner 
Referater 
Videoreferater 

Mødeafvikling:  
Møderne kører fint. Tidsrammen skal helst 
holdes. Der er en god og respektfuld tone. 
Dagsordner: 
Ambitionsniveauet er rimelig højt, men godt. 
Referater: 
Fine referater. 
Videoreferater: 
God respons fra forældre. De må ikke være 
for lange. Der laves en plan for hvem der 
skal lave videoreferater (Helene laver en 
plan). 
 

6.  Skolebestyrelsens årsberetning  
Hvordan griber vi det an? 
 

Kort opsummering af hvordan man tidligere 
har aflagt årsberetningen. Der laves 
årsberetning enten med en pdf eller en 
video. 

7.  Princip for undervisningens organisering 
(bilag) 
 

Udskydes til næste møde. 



 

8.  Eventuelt Spørgsmål vedr. aflysning af 2-voksentimer. 
Svar: Det giver ikke altid mening at 
vikardække en 2-voksen med uuddannede 
vikarer. Det er vigtigt at en vikar højner 
kvaliteten. Yderligere debat. 

 

 


